
Z OBČNEGA ZBORA
ZRVS ZADVOR

Na občnem zboru, ki je bil v
mesecu marcu so se dogovorili
za skorajda nov način dela te
organizacije, ki šteje 115 čla-
nov. Novost v organizaciji je
predvsem v tem, da so ustano-
vili dva aktiva, in sicer na Lipo-
glavu in v Besnici (ta organiza-
cija namreč obsega območja
treh KS). To so napravili pred-
vsem zaradi razsežnosti terena
in zato, da bi se člani organiza-
cije seznanili po hitrejšem po-
stopku. Doslej je namreč veljalo
pravilo, da so se obveščali po
pošti, kar je terjalo več dni, tisti
iz oddaljenih krajev pa so mo-
rali narediti precej dolgo pot do
mesta sestanka. V brfdoče naj
bi tekoče in nujne zadeve reše-
vali po aktivih. Za boljše delo
organizacije ZVRS so izvolili
tudi 5 komisij, in sicer informa-
tivno - propagandno in organi-
zacijsko - kadrovsko, za idejno
- politično in strokovno uspo-
sabljanje, za družbenopolitično
delo in za delo z upokojenimi
rezervnimi starešinami. Poleg
tega so delo v organizaciji raz-
delili še med poverjenike tako.

da bo delo steklo čim učinkovi-
tejše in doseglo slehernega čla-
na organizacije.

/Na občnem zboru so se se-
znanili tudi s programom dela
za leto 1975 in se zaVzeli zado-
slednejše izvajanje programa. V
razpravi je bilo tudi poudar-
jeno, da zadvorska organizacija
šepa v dopisništvu. Pogrešajo
namreč nekoga, ki bi dopisoval
v liste, kot so TV-15 in NAŠA
OBRAMBA. V teh listih doslej
skorajda ni bilo novic o njiho-
vem delu. V bodoče naj bi to
zboljšali. Poudarili so tudi. da je
premalo članov naročenih na
TV-15 in NAŠO OBRAMBO. V
teh listih je namreč mogoče
najti za dopolnjevanje vojaških
veščin, po drugi strani pa se
članstvo seznanja laliko z raz-
nimi novostmi s področja obo-
roževanja naše in tujih armad.
Prepričani so bili, da bodo to
zadevo dosledneje reševali na
sejah novoizvoljenega odbora,
ki so ga izbrali iz vrst mlajših
rezervnih starešin.
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